

# Use of ACI Certification Marks & HKCAS Accreditation Mark for Management System Certification (Reference)

國際認可認證有限公司(管理體系認證) 認證標誌和香港認可處認可標誌的使用 (僅供參考)

The following situations apply to ACI Certification of ISO 9001, ISO 14001, ISO 45001 & ISO 50001

以下情況適用於國際認可認證有限公司有關認證：

Selected samples of marks

標誌樣本



ISO 9001:2015  
Certificate No. :  
XXXX



ISO 14001:2015  
Certificate No. :  
XXXX



ISO 45001:2018  
Certificate No. :  
XXXX



ISO 50001:2018  
Certificate No. :  
XXXX



公司信紙、名片、文具、公司刊物

Letterhead, Name Card, Stationery, Literature



1

廣告

Advertisement



\*不可以暗示產品獲得認證。  
\* It cannot imply the product is certified.

2

產品目錄

Product Catalog

- 除非在產品目錄內已註明“生產該產品的質量/環境/能源/職健安管理體系通過了國際認可認證有限公司 ISO 9001/ISO 14001/ISO 50001/ISO 45001 的認證。”字樣，否則不得在產品目錄內使用認證標誌。
- The certification mark shall not be used, unless the statement, “The product is manufactured under a ACI ISO 9001/ISO 14001/ISO 50001/ ISO 45001 certified quality/environmental/energy/OH&S management system.” is stated.



3

貨車及旗幟

Truck and Flag



✓ For ACI

✗ For HKAS

4

紀念品

Souvenir



✓ For ACI

✗ For HKAS

- \* 不可以暗示紀念品獲得認證。獲頒認證公司之名稱必須清楚地顯示在紀念品上。
- \* It cannot imply the souvenir is certified. Souvenir must clearly show the name of the company certified.

5

運送包裝

Delivery Packaging



- 只有註明“(產品)生產商之廠房其質量/環境/能源/職健安管理體系已通過 ACI ISO 9001/ISO 14001/ISO 50001/ISO 45001 (有關標準)的認證”字樣的情況下，方可將認證標誌放在用以運送貨物的外包裝箱上。

\* The certification mark may be used on larger boxes for transportation only if a statement “(This product) was manufactured in a plant whose quality/environmental/energy/OH&S management system is certified by ACI in conformity with ISO 9001/ISO 14001/ISO 50001/ISO 45001 (specific standards)” is included.


6

部份認證

**Partial Certification**


標誌不適用於個別附屬公司獲認證的母公司。  
 The mark cannot be applied to the corporate that only some subsidiaries are certified.

DE Holdings Ltd



標誌不適用於只有個別旅行團獲認證的旅行社。  
 The mark cannot be applied to the travel agency if only some tours are certified.

ABC Travel Co Ltd



**x**


7

部份認證

**Partial Certification**

標誌不適用於超過一間公司而其中只有個別公司已獲取認證。  
 The mark cannot be applied to a group of companies in which only some of them are certified.

XYZ Ltd,  
 AA Ltd,  
 BB Ltd  
 Chan Tai Man,  
 Chairman




例如：右方之名片，只有 XYZ Ltd. 已獲認證，則認證標誌不可使用於該名片上。  
 For example, in the name card shown, if only XYZ Ltd is certified, the logo cannot be applied.

**x**

8

檢定證書

**Test and Laboratory Certificates**



**x**

9

產品標籤或包裝

**Product Label or Packaging**

不得將認證標誌使用在最終產品標籤或包裝上。但可以文字形式在產品標籤或包裝上註明“生產該產品的質量/環境/能源/職健安體系已通過國際認可認證有限公司 ISO 9001/ISO 14001/ISO 50001/ISO 45001 的認證”，但並不能示意這是產品認證。  
 The certification mark shall not be used on ultimate product label or packaging. However, a statement which can be “The product is manufactured under a ACI ISO 9001/ISO 14001/ISO 50001/ISO 45001 certified quality/environmental/energy/OH&S management system.” may be printed on ultimate product label or packaging. The statement cannot imply product certification.



**x**

10

錯誤配置

**Invalid Specification**

Samples :

Certificate No.:



Q1234



ISO 9001: 2015  
 Certificate No. XXXX

錯誤的證書號碼位置、錯誤的標誌顏色和字樣  
 Incorrect position of certificate number, colours & wordings

**x**

請參考國際認可認證有限公司相關的認可及認證標誌使用指南  
 Please refer to respective ACI guidelines on the use of specific accreditation and certification marks.

11

工程圖紙

**Engineering Drawing**



**x**

12